
 

 

 
Södertälje 2007.11.1313 

Remissvar avseende förslag till Skogspolicy för Södertälje kommuns skogar utanför 
detaljplanelagd mark (Dnr TN 07/723-266) 
 
Vi är glada att en skogspolicy nu ligger för beslut. ”Syftet med policyn är att klargöra 
målsättningen för Södertälje kommuns skogsmarksinnehav samt ange inriktningen på 
skogsskötseln. 

Skogspolicyn skall vidare:   

• fungera som ett stöd för att informera kommunens invånare om skogens skötsel utanför 
detaljplanelagd mark    

• utgöra ett beslutsunderlag där även ekonomiska konsekvenser av ett tätortsnära 
skogsbruk tydliggörs    

• fungera som ett stöd i förvaltningen av skogen och utgöra ett underlag för upprättandet 
av en skogsskötselplan.” 

 
Vi har svårt att se att policyn som den ligger som förslag skulle kunna fungera som det. 
Utan kartor går det inte att se hur skogsmarksinnehav ser ut. Det går inte heller att se hur 
förslagen till zonerna ser ut. Som det policyn ligger idag kan den inte fungera som ett 
beslutsunderlag och inte heller som ett underlag för att kunna svara på remissen fullt ut.  
 
Vi kan dock påpeka några saker som inte är beroende av kartor. Bland annat hoppas vi att 
det framöver inte kommer vara något avkastningskrav på skogarna som ägs av Södertälje 
kommun. Vidare oroas vi över att det förslås ett uttag av bioenergi, ett uttag som kan bli 
ett hot om för stora mängder tas ut. Död ved måste finnas kvar i skogen. Stubbrytning 
ställer vi oss frågande och negativa inför för en del arter kan de stubbar som skogsbruket 
skapar, speciellt om de är lite grövre och höga, utgöra en ersättning för död ved som är en 
bristvara i dagens skogslandskap. 
 
 
Med en förhoppning om att policyn kommer ut igen med kartor för att vi ska kunna 
besvara remissen bättre.  
 
 
Med vänlig hälsning 
 
 
 
Gabrielle Gjerswold 
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